

Mødedetaljer, Bestyrelsesmøde 02/12-2024 kl 18:30

Lokation: Hos Gunnar og Elsie, Nibevej 137

Tilstede:

- Peter Staun (formand)
- Morten Lerkenfeldt Sørensen (bestyrelsesmedlem)
- Kurt Becher (bestyrelsesmedlem)
- Per Andersen (bestyrelsesmedlem)
- Gunnar Christensen (bestyrelsesmedlem)
- Jens Milthers (kasserer)

Mødeleder: Peter Staun, Referent: Morten Sørensen

Fraværende:

- Jens Jørgen Ørris (suppleant)
- Jesper Kann (bestyrelsesmedlem)

Aftalte opgaver fra mødet

Aftalte opgaver er markeret med et "@" hvor de indtræffer i det nedenstående.

@Kurt laver afregningslister til øl og vand

@Kurt skriver OK jollestævne i kalenderen 24/25 maj

@Jens hører Bo om vi kan bruge wayfarer penge på en ny skolebåd

@Morten og @Kurt - Opsætte nogle ryd op efter dig selv opslag.

@Kurt finder nogle flere pant-beholder

@Jesper får meldt Carl, Selma og Søn ind

@Jens checker VHF-kursusmuligheder

@Morten - hvordan kommer forsikringspapir i vores både

@Jesper hjælper. @Per med at se på betaling for sejlerteori

@Jesper kigger generelt på at putte folk som medlemmer i klubmodul. Er der restancer i kontingent?

@Peter sørger for mad til næste møde

Referat af mødebeslutninger

1. Godkendelse af referat fra sidste gang samt dagens dagsorden
 - a. Godkendt
2. Opfølgning på opgaver fra forrige møder
 - a. @Morten prøver at få Emilie til at sætte et pænt opslag op om hvad man får for sit kontingent.

Det er undervejs

- b. @Jens checker VHF-kursusmuligheder
- c. @Morten - hvordan kommer forsikringspapir i vores både
- d. @Jesper hjælper. @Per med at se på betaling for sejlerteori
- e. @Jesper kigger generelt på at putte folk som medlemmer i klubmodul. Er der restancer i kontingent?
- f. @Per får et lille skriv om Andreas til et nyhedsbrev
Alt er godt
- g. @Gunnar skriver lidt om seniorklub
Alt er godt

3. Nyt fra formanden

- a. Visionsaften. Peter og Mads prøver at få kørt det i stilling i januar måned. Vi laver det med spisning - derfor med tilmelding.
- b. OK jollestævne 24/25 maj. Kurt skriver i kalenderen
- c. Aalborg Sejlklub spørger om vi skal genoptage den gamle "Fjordcup".
- d. Fællesbåden kommer og besøger os på januar-bestyrelsesmødet så vi kan diskutere bådfællesskabet.
Spørgsmålet er om nogen vil stå for en J80 fordi den ikke kan sejles tur i.
- e. Måske kan vi bruge resten af pengene til en wayfarer. @Jens hører Bo om aftalen
- f. Vi har fået penge fra ANTV til at købe en OK jolle til udlån.
- g. Vi skal have gang i årshjul på næste møde

4. Kasserer / Økonomi

5. Driftsudvalg

6. Ungdomsudvalg

7. Sejladsudvalg

8. Sejlerskole

- i. Problem ift indmeldelse

"Selma vi går til duelighed teori med, ville tilmelde sig Nibe sejlklub. Men når hun ønsker at betale, bliver hun "tvunget" til at betale 750kr. Selv om hun tilmelder sig efter 1. September hvor egen betaling er 350kr.

Bestyrelsesmøde, Nibe Sejlklub

Carl Peter mm. Har ikke fået en opkrævning endnu fra Nibe havn for bådplads inkl. Sejlklubben.

Derfor kan han ikke få "lov" til at betale for duelighed. Det gælder også hans søn, og kone der begge er på holdet også. "

Hvad gør vi med Carl - via havnen

Hvad gør vi med Selma - Ægtefælle

Hvad gør vi med sønnen - Fuld medlemsskab - han er over 18

b.

9. PR / Kommunikation / Hjemmeside

i. Hvad skal på Nibe Avis foreningssider

ii. Nyhedsbrev

1. Opfordring om at tilmelde sig nyhedsbrev på FB

2. Nytårssoire ??

3. Julemand 22. dec. kl 12

4. Skærm under udhæng

5. Var der et godt råd fra DSRS vi kan tage med

6. Check din vest hen over vinteren

<https://dansksejlunion.dk/viden-og-vedligeholdelse/sikkerhed/guide-test-din-selvo-ppustelige-redningsvest>

10. Evt

a. Vi skal have en bedre oprydningsskilt. Evt opslag om at man kan bruge støvsugeren og ikke skal efterlade f.eks. glasskår

b. Næste møde d. 6. januar kl. 18:30. Peter sørger for mad